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PROTOKÓŁ Nr 1/2011 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 13 stycznia 2011 roku 
 
 
Obecni na posiedzeniu:  
 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Jan Greczycho – Przewodniczący Klubu Radnych GWS 
Łukasz Szymański – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy     Społecznej 
Nieobecni: 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Rady/ Przewodniczący Komisji Gospodarki  
i BudŜetu 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej/Przewodniczący Klubu Radnych 
FS 
 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.10 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 
2. Sprawy bieŜące. 

 
Ad. 1  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur : 

� przedstawił plan styczniowej sesji, 
� poinformował jakie projekty uchwał będą tematem obrad sesji, 
� poinformował, Ŝe materiały na sesję zaopiniowane przez radcę prawnego będą 

przekazane na posiedzeniu Komisji Wspólnej, które odbędzie się w dniu 19 stycznia 
2011 roku o godz. 13.00, 

� zapoznał członków Konwentu z projektem pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok, 
poprosił o ustosunkowanie się do niego i ewentualne zgłoszenie innych propozycji, 
które będą zatwierdzone na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 27 stycznia  
o godz. 11.00, 

� zapoznał członków Konwentu z treścią wniosków o wsparcie rzeczowe lub finansowe 
następujących imprez: Dnia Babci i Dziadka w Dąbrówce Wlkp. (organizator KGW) 
oraz Balu Sportowca w Zbąszynku (organizator MKS Syrena), 

�  poinformował takŜe o moŜliwości wzięcia udziału w IX Ogólnopolskim Halowym 
Turnieju Piłki NoŜnej Radnych Samorządów Miast, Gmin oraz Powiatów o puchar 
Wojewody Lubuskiego, który odbędzie się 13 marca 2011 roku  w Gorzowie Wlkp. 

Członkowie Konwentu pozytywnie odnieśli się do wniosków, które wpłynęły do biura 
Rady Miejskiej, ustalając, Ŝe Rada Miejska udzieli wsparcia w formie rzeczowej. 
 

Ad. 2 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur 

� poinformował, Ŝe oświadczenia majątkowe zostały juŜ złoŜone przez wszystkich  
i w najbliŜszym czasie zostaną przesłane do Urzędu Skarbowego,  

� poprosił członków Konwentu o dostarczenie zdjęć niezbędnych do legitymacji 
radnych. 
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Radny Marcin Kumke zgłosił prośbę o usunięcie kwietników, które umiejscowione zostały 
obok sklepu meblowego przy ul. Targowej, gdyŜ stanowią one zagroŜenie dla kierowców 
wyjeŜdŜających z parkingu przy dyskoncie spoŜywczym „Biedronka”.  
Z powodu ich zlokalizowania, w tym miejscu niejednokrotnie juŜ dochodziło do kolizji. Radny 
zaznaczył, Ŝe lepiej będzie dla wszystkich jeśli kwietniki będą spełniać swoją funkcję, ale  
w innym miejscu. 
 
Z kolei Radny Łukasz Szyma ński  poruszył temat braku oświetlenia przy targowisku, które 
stało się z tego powodu miejscem spotkań młodzieŜy. Radny zaznaczył, Ŝe ze względu na 
brak oświetlenia w tym miejscu, młodzieŜ staje się anonimowa, co sprawia, Ŝe młodzi ludzie 
czują się bezkarni, niejednokrotnie hałasują i nie dbają o utrzymanie czystości w tym 
miejscu. Radny Łukasz Szyma ński  zgłosił równieŜ zapytanie dotyczące tego, kiedy planuje 
się utwardzenie terenu (ścieŜki) między ul. Podgórną, a dojściem do wiaduktów PKP? 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe o zgłoszonych prośbach powiadomi 
Burmistrza Zb ąszynka Wiesława Czyczerskiego.  
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokołowała: 
 
Bernadetta Zięba 
 
 
Przewodniczący Rady 
 
Jan Mazur 
 
 
Protokół otrzymują: 
 
1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 


